
Valná hromada SDH Louňovice pod Blaníkem 14. 12. 2019 

 

Přítomni: 

Viz seznam zúčastněných hasičů (22 členů) + hosté (3) 

Program: 

1) Zahájení 

2) Schválení programu VH 

3) Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu VH 

4) Zpráva starosty 

5) Zpráva velitele 

6) Zpráva pokladníka a kontrolní a revizní komise 

7) Volba nového výboru 

8) Diskuze 

9) Usnesení 

10) Závěr a volná zábava 

 

1) Zahájení VH 

 Starosta zahájil letošní VH 

 

2) Schválení programu VH 

o Pro: 22x 

o Zdržel: 0x 

o Proti: 0x 

 

3) Volba zapisovalate a ověřovatelů zápisu VH 

 Návrh zapisovatele: Monika Kahounová 

o Pro: 21x 

o Zdržel: 1x 

o Proti: 0x 

 Návrh ověřovatelů zápisu: Vendula Tichá, František Tichý 

o Pro: 20x 

o Zdržel: 2x 

o Proti: 0x 

 

4) Zpráva starosty 

 Zhodnocení aktivit a činnosti za rok 2019 a plány na 2020: 

o Has. ples – vydařil se, líbil se dle infa od lidí 

o BN liga – zklamala příprava, nejsou sportovní týmy, už se konat 

nebude v dalším roce 

o Dětský den – přípravy a účast byla velmi slabá, realizováno díky 

podpoře jiných spolků a lidí 



o Sv. slavnosti  - neobsadili jsme stánek 

o Elektroodpad  - TV přenesené do has., aby se v tom někdo 

nehrabal a nebral si věci, kt. je pak dělají bezcennými a 

neprodáme je, jinka výdělek k toho je 

o Železný odpad – třeba hlídat a pravidelně odvážet 

 

5) Zpráva velitele 

 Zásahová činnost 

o Poděkování za výjezd do Lesáků a hašení velkého požáru domu 

+ úklid věcí po zásahu a kdo bere domu věci na praní je třeba je 

ihned vrátit do hasičárny 

o Plán školení – účast  

o Nové oblečení na výjezdy cca za 100 000 Kč – nutné se o to 

starat 

o V dodávce bude zásah. vybavení, proto se s ní bude jezdit jen 

na zásahy, ta však pak po tom, co bude nová dle dotace a info 

V. Fejtka, bude předána na UM 

o Zakoupení vozíku na hadice a mašinu? 

o Chod hasičárny – dalo se dohromady 

 Sportovní činnost  

o poděkování za uspořádání a aktivitu při domácí BNL soutěži 

o soutěžní stříkačka je připravena na sezonu 

 

6) Zpráva pokladníka a revizní komise  

 

Počáteční zůstatek VH 2017: 312 219,- Kč 

Konečný zůstatek VH 2018: 555 350,- Kč 

300 708,- 60 537,- 

Příjem celkově/výdej celkově 

Příjmy: 

Kulturní akce (ples, BNL, DD) 44 161 

Žel.šrot 16 724 

AOPK ČR sekání louka 25 915 

Mašina prodej 150 000 

Výdaje: 

Party stan 22 500 

Sport celkem 15 321 

 

 Zpráva kontrolní a revizní komise: kontrola pokladny provedena 13.12.2019 – vše 

v pořádku. 

 



7) Volba nového výboru 

Návrh kandidátů výboru SDH: 

Kontrolní orgán SDH: Tichá Lenka 

a. Pro: 21x 

b. Zdržel: 1x 

c. Proti: 0x 

 

Hospodář SDH: Kahounová Monika 

a. Pro: 21x 

b. Zdržel: 1x 

c. Proti: 0x 

 

Jednatel SDH: Tichý František 

a. Pro: 21x 

b. Zdržel: 1x 

c. Proti: 0x 

 

Velitel SDH: Kratochvíl Martin 

a. Pro: 21x 

b. Zdržel: 1x 

c. Proti: 0x 

 

Náměstek starosty SDH: Kudlík Jaroslav 

a. Pro: 21x 

b. Zdržel: 1x 

c. Proti: 0x 

 

Starosta SDH: Jelínek Josef 

a. Pro: 18x 

b. Zdržel: 6x 

c. Proti: 0x 

Návrh kandidátů výboru SDH – dodatečné funkce: 

Kulturní referent SDH: Kratochvíl Miroslav, Tichá Vendula 

a. Pro: 20x 

b. Zdržel: 2x 

c. Proti: 0x 

 

Správce hasičárny SDH: Veselý Jiří 

a. Pro: 21x 

b. Zdržel: 1x 

c. Proti: 0x 

 



8) Diskuze 

 Proč se zdržel při volbě Starosty a nenavrhl protikandidáta (V. Fejtek): 

o J. Jelínek neřekl o prodeji garáže a nenabídl ji SDH, ale koupil 

soukromě 

o Komentář J. Jelínek: už jsem se k tomu x-krát vyjadřoval, bylo mi 

nabídnuto, já ji potřebuji, UM mi nebyl za x let schopný schválit 

pronájem jiné garáže 

 Volba okrskového velitele + zástupce za SDH (J. Jelínek) 

o Za každý SDH 2 zástupci – za SDH Louňovice navrženi Pavel 

Kahoun a Jakub Kudlík: 

 Pro: 18x 

 Zdržel: 4x 

 Proti: 0x 

 Celorepublikový has. ples  - poslat 200 Kč příspěvek (J. Jelínek): 

o Zaplatit do konce ledna s příspěvky 

 Dotace na auto (V. Fejtek): 

o realizuje se a pak nutné se k němu chovat, jak třeba 

 Děkovný dopis (V. Fejtek): 

o Za hašení domu v Lesácích a záchranu sousedního domu, jinak by 

take shořel 

 Jak se chováme k technice (V. Fejtek) 

o Čerpadla bez oleje, elektrocentrála nešla nastartovat apod. 

o Ted vše opraveno a zrevidováno, je třeba o to pečovat, máme 

doporučení od Holuba, jak to dělat 

o Komentář P. Tulej: závady byly zjištěny až při zásahu a to je velký 

problém 

o Komentář J. Jelínek: k čemu je stabilizátor paliva, zbytečně drahý, 

jednou za čas třeba je využít/nastartovat… 

o Komentář Jar. Kudlík: vše má provozní deník, tak je třeba to do 

něj psát 

o Komentář V. Fejtek: připomíná, že na vše je zákaz zapůjčení, 

pouze schvaluje Rada UM, jen velký žebřík je možné zapůjčit si u 

Velitele/Správce has. 

o Komentář P. Tulej: Dokoupit LEDky, bylo schváleno ale 

nerealizovalo se, platba z SDH pokladny 

o Komentář Jak. Kudlík: stále chybí horolezecké lano, co s tím? 

Víme, kdo ho má? 

 Návrh na zakoupení vozíku viz zpráva Velitele (Ma. Kratochvíl) 

o Cena cca 90 000 Kč 

 Pro: 18x 

 Zdržel: 4x 

 Proti: 0x 

 



 Smotání hadic po zásahu (P. Tulej)  

o Řešit ihned, jak jsou suché, využít dobré počasí, nečekat, až se 

někdo ozve, ale domluvit se kdokoliv a sundat 

 Info o dotacích (Ma. Kratochvíl) 

o Prý na UM nepodáváme dotace, proč a co s tím? 

o Komentář M. Kahounová: Podáváme každý rok. Pokud má tip, na 

co využít na 2020, dát vědět  

 Příspěvek za účast na výjezd (V. Fejtek) 

o UM schválilo příspěvek 500 Kč/výjezd, více info bude 

o Komentář Jar. Kudlík: jsou přece stanovené peníze, kolik UM 

dostane za výjezd – je to různé dle v katastru či ne 

 Poděkování SDH výboru (P. Kožísková) 

o Poděkování starému výboru a i nově zvolenému za práci a že v tom 

pokračuje 

 Zakoupení pračky o hasičárny (P. Kahoun) 

o Už několikrát padl návrh mít v has. pračku a výjezd. věci rovnou prát 

tam 

o Komentář P. Tulej: připravuje se projekt na úpravu hasičárny, 

uvažuje se o tom  

 Schválení nových členů (Mi. Kratochvíl) 

o Malecha, Malý, Veselý 

 Pro: 18x 

 Zdržel: 4x 

 Proti: 0x 

 Parkoviště (Mi. Kratochvíl) 

o Obsazení 31.12. a 1.1. 

o Mi. Kratochvíl má nastarost, třeba se nahlásit, kdo kdy může jít 

 Has. ples 2020 (Mi. Kratochvíl) 

o 18.1. 

o 10 000 Kč z pokladny na hlavní ceny 

o Vstupné 80,-/100,-Kč 

o Dřevo nap ples – domluvit brigádu  

o Zodpovědnosti a úkoly má sepsané Kulturní – bude informovat a 

řidít přípravy 

o Každý hasič – dá tombolu + účast v uniformě 

o Požádání o sponzoring – dodání co nejdříve do hasičárny nebo 

Mírovi nahlásit, co to bude a kdy to bude 

 Hosté p. Jelínek za OSH 

o Poděkování za činnost a přání do nového roku.  

 

9) Usnesení 

o Starosta přednesl usnesení VH. 

 



10)  Závěr a volná zábava 

o Starosta ukončil VH a popřál dobrou zábavu a mnoho úspěchů do roku 

2020. 

 

 

Zápis zapsala dne 14. 12. 2019 Monika Kahounová .................................................... 

Zápis ověřili: 

 

Vendula Tichá ............................................................ 

 

 

František Tichý ........................................................... 


